

**Mr. Marcus van Tilborg**

Senior Vice President, Asia

Nouryon



**樊博睿先生**

诺力昂亚洲高级副总裁

Mr. Marcus van Tilborg represents Nouryon as Senior Vice President in Asia, responsible for the integrated supply chain, supporting the growth ambitions in the region where currently a third of Nouryon's turnover is generated.

Marcus has been with Nouryon (previously AkzoNobel prior to 2018) for over 30 years. He started his career in Research and Development, and held leadership positions in Manufacturing Technology, Operations, Supply Chain, and Purchasing. Starting from 2015, Marcus is located in Shanghai, first as Director Integrated Supply Chain for the Ethylene and Sulfur Derivatives business. Since 2020, Marcus puts full focus on further developing and growing the region as Senior Vice President in Asia.

Marcus serves as an Advisory Board member of Multinational Company Committee of China Petroleum Chemical Industry Federation (CPCIF). As the representative of Nouryon, he dedicates his attention to driving safety excellence, sustainability and innovation for the chemical industry in the region.

Marcus graduated as Organic and Polymer Chemist from the Universities of Utrecht and Groningen. He also holds an international MBA from the Rotterdam School of Management (RSM).

樊博睿先生是诺力昂公司亚洲高级副总裁，负责整合供应链，以支持公司目前三分之一营收来源的亚洲地区的增长目标。

樊博睿先生在诺力昂（2018 年以前为阿克苏诺贝尔公司）工作超过三十年，最初加入研发部门，曾在制造技术、运营、供应链及采购等部门担任领导职位。自 2015 年开始，樊博睿先生调任上海，担任乙烯、硫及衍生物业务整合供应链总监。自 2020 年开始，樊博睿先生担任亚洲高级副总裁，全力支持公司在亚洲地区未来的发展与增长。

樊博睿先生是中国石油和化学工业联合会外资委（CPCIF MNC）顾问委员会委员。樊博睿先生代表诺力昂公司致力于推动亚洲地区化工行业安全、可持续及创新发展。

樊博睿先生毕业于荷兰乌特勒支大学（Utrecht University）和格罗宁根大学（University of Groningen）有机物与聚合物专业，并拥有鹿特丹管理学院（RSM）MBA 学位。